
Het verslag van de informatiebijeenkomst terzake van de arbeidsmigrantenhuisvesting op het adres 
Oude Rijksweg 11 bevat een aantal onjuistheden en is op een aantal punten onvolledig. Wij 

verzoeken u de onjuistheden te corrigeren en het verslag aan te vullen met de ontbrekende 

punten. 

1. De bijeenkomst vond plaats in verband met het Besluit Aanvraag
Arbeidsmigrantenhuisvestingsvergunning Oude Rijksweg ll. In het verslag spreekt U
plotseling over internationale medewerkers. De woorden internationale medewerkers
roepen andere associaties op als het woord arbeidsmigranten. Omdat het om
arbeidsmigranten gaat- zie naam van het besluit van B&W- dient u deze term ook te
gebruiken in het verslag.

2. Volgens het verslag blijkt een jurist van de gemeente Boxtel aanwezig te zijn geweest.
Wij vinden het vreemd, dat dit aan het begin van de bijeenkomst niet is aangekondigd en dat
de betreffende jurist in het verslag onder het kopje "namens de gemeente" niet is genoemd.
Wij vragen ons overigens af waarom de betreffende jurist aanwezig was. De bijeenkomst
werd immers door SBAflex georganiseerd en was bedoeld als dialoog tussen SBAflex en
omwonenden en niet als dialoog met de gemeente.

3. Ons grootste bezwaar richt zich tegen de weergave van de toespraak van de wethouder
Mariëlle van Alphen .. Deze weergave is onvolledig en op minstens een punt misleidend.
Omdat u de verklaring van de buurtbewoners/buurtcomité woordelijk weergeeft, gaan wij er
vanuit dat u over een geluidsopname beschikt. Wij verzoeken u de toespraak van de 
wethouder woordelijk in het verslag op te nemen. Gelukkig beschikken de buurtbewoners
ook over een geluidsopname. Deze hebben wij herhaaldelijk beluisterd. Bij het beluisteren
contstateerden wij onjuistheden en onvolledigheden in de weergave in het verslag van de
toespraak van de wethouder. Enkele voorbeelden.
-Weggelaten is de opmerking van de wethouder dat voor B&W een belangrijk uitgangspunt
was "de overlast van arbeidsmigranten in woonwijken te verminderen"

- De opmerking van de wethouder "de arbeidsmigranten werken in de gemeente Boxtel,
voor onze gezamenlijke werkgevers" is gewijzigd in de arbeidsmigranten werken in de 
OMGEVING VAN BOXTEL. SBAflex verruimt hier eenzijdig de mogelijkheden tot huisvesting
van arbeidsmigranten. Omgeving is een zeer rekbaar begrip. Wij gaan er vanuit dat
wethouder Marielle van Alphen de waarheid spreekt en er afspraken met SBAflex zijn
gemaakt om alleen arbeidsmigranten te huisvesten, die bij Boxtelse bedrijven werken. De
wijze waarop SBAflex reeds in het verslag omgaat met de afspraken die met B&W zijn
gemaakt, baart ons grote zorgen voor de toekomst.
Nogmaals verzoeken wij u dringend de toespraak van de wethouder woordelijk op te nemen.
Mocht u onverhoopt niet meer over de geluidsopname beschikken dan zijn wij graag bereid
u deze toe te sturen.

4. Het verbaast ons, dat u reeds een verslag toestuurt op het moment dat de omgevingsdialoog
nog niet was afgerond. Tot maandag 29 mei (Tweede Pinksterdag!!) konden immers
schriftelijke reacties worden ingestuurd.

5. Wij constateren, dat dit verslag maar aan een beperkt aantal buurtgenoten is gemaild .U stelt
dat dit het geval is, omdat u niet over alle emailadressen beschikt. U had er ook voor kunnen
kiezen het verslag te bezorgen, zoals u dat ook met de uitnodiging hebt gedaan.

6. Over de inhoud van het verslag betreffende het gedeelte na de verklaring namens de 
buurtgenoten hebben wij geen oordeel, omdat wij toen niet aanwezig waren. Om redenen
die de woordvoerder van de buurtgenoten heeft toegelicht, hebben toen bij benadering 80
buurtbewoners de zaal verlaten en zijn er maar 4 gebleven. Hopelijk reageren een of
meerdere van deze vier op het vervolg van het verslag.

Inmiddels verblijven, 
(naam verwijderd)� �




